



روضة وهبة تماري
Wahbeh Tamari KG



"اركض من أجل الحياة" "Run for Life"

الرقم: ت.ا/293-2023
التاريخ: 2023/10/21

حضرة أولياء امور الاطفال المحترمين،
تحية طيبة وبعد،

نحيطكم علماً بأننا نشارك مركز الحسين للسرطان بحملة "اركض من أجل الحياة" لتشجيع الاطفال على عمل الخير من خلال جمع التبرعات لعلاج مرضى السرطان وذلك بالتبرع بمبلغ (5) دنانير كحد أدنى والحصول على تي شيرت "أنقذ حياة" الخاص بالحملة.

سيقام النشاط يوم الثلاثاء 2023/10/31 بمشاركة فريق من مركز الحسين للسرطان حيث سيقوم الأطفال بنشاطات رياضية متنوعة والمشي حول مبنى الروضة من الداخل وهم مرتدين البلوزة الخاصة بالحملة. سيتم ريع المبلغ كاملاً لمركز الحسين للسرطان ، يبدأ التبرع من يوم غد الأثنين 2023/10/23 ولغاية يوم الاثنين 2023/10/30.

شاكرين دعمكم وتعاونكم

Dear Parents,
Greetings,

We would like to inform you that we are partnering with the King Hussein Cancer Foundation in the "Run for Life" initiative to raise awareness and encourage our children of solidarity with others by fundraising for cancer patients.

A contribution of a minimum of (5) JOD in exchange for a "Save a Life" t-shirt that will be entirely donated to the KHCF.

On Tuesday 31/10/2023 the children will participate in various physical activities with a team from the KHCF and walk around the Kindergarten premises wearing the "Save a Life" t-shirts.

Receiving donations starts tomorrow Monday 23/10/2023 until Monday 30/10/2023.

Thank you for your support and cooperation

مديرة الروضة
زهية شداد/ابو خضر

Tel هاتف +962 (6) 566 2411 | Mob خلوي +962 (79) 506 0026 | info.tamari@nos.edu.jo | www.nos.edu.jo
ص.ب 941502 عمان 11194 الأردن | P.O.Box 941502 Amman 11194 Jordan

Accredited by



معتمدة من